

# 美西舊金山四天欣喜遊

## 4 Days San Francisco Pleasure Tour

團號 Code	出發日期 Departure	酒店 Hotel	雙人房 Twin	三人房 Triple	四人房 Quad	單人房 Single
SFO4	Daily Departure	3 Star	569	479	449	839

\*\*Rates are in US Dollars and are not valid during convention period or major public holidays.

\*\*Maximum Occupancy is 4paxs per room with 2 beds (Double/Queen) ONLY.

\*\* Price & availability are subject to change without prior notice. \*\*Triple, Quad & Child based on twin-sharing room with 2 adults with no extra beds.

**Hotel Category: (or similar) San Francisco**

**Red Roof Inn SFO Airport Hotel**

參加 SFO4 團友 · 行程以下：

For SFO4 Tour, please refer to the following:

### 1 原居地 → 舊金山

#### HOMETOWN → SAN FRANCISCO

由原居地出發往舊金山 · 抵達後由本公司職員在機場迎接 · 專車送往酒店後自由活動。免費接機時段9:00am~9:00pm(飛機降落)

Upon arrival at Los Angeles Airport, guide will meet you and transfer to hotel and free at leisure. **Free arrival pick-up time 9:00am~9:00pm (landing time)**

### 2 漁人碼頭 - 蒙特利半島水族館- 17 哩風景線及卡美爾小鎮 Fisherman's Wharf, Monterey Bay & 17 Miles Scenic Drive Tour

前往風光明媚的蒙特利半島和加州第一座漁人碼頭 · 各式海鮮名點可口價廉 · 雜耍集子 · 熱鬧非凡。接著參觀北加州最有名的水族館(門票自費:成人美金 50 元 · 小孩美金 30 元) · 現代化的室內大小魚場 · 聚集無數奇妙的海底動物及罕見的深海魚類等 · 其設計與管理方式 · 舉世無雙 · 令閣下有大開眼界之感。稍後前往億萬富豪住宅區 - 17 哩風景線 (17 Miles Drive) · 海燕齊飛 · 古木多姿 · 驚濤拍岸 · 蔚為奇觀。遊畢再往聞名全美的卡美爾小鎮 ( 荒野大鏢客主角克林伊斯威特曾任市長 ) · 夜宿舊金山。

Experience the beauty of the California coastline while driving through 17 Miles Scenic Drive, views of Seal Rock, the majestic Cypress Point, Pebble Beach, Fisherman's Wharf, and the small charming town of Carmel highlight this area. Browse along the streets of Carmel and enjoy some of the best specialty shops and art galleries that Carmel has to offer. Visit the famous Cannery Row and the Monterey Bay Aquarium (Admission Not included: Adult - USD50.00, Child - USD30.00). Inside the aquarium learn about the great canyon the lies right inside Monterey Bay. It is one of the deepest underwater canyons along the continental Unites States.

### 3 舊金山市區遊

#### SAN FRANCISCO CITY TOUR

是日舊金山全日風光介紹 · 遍及本市各處名勝古蹟 · 行程包括:金門大橋 · 聯合廣場 · 財經中心 · 漁人碼頭 · 金門公園 · 市政中心 · 市場大道 · 中國城 · 藝術宮 · 雙子峰等等。(灣區遊船門票自費: 每人美金 34 元)

Discover America's most picturesque and culturally diverse city - San Francisco. Highlights include: Civic Center, Twin Peaks, Golden Gate Park, Golden Gate Bridge, Palace of Fine Arts, Fisherman's Wharf, Market Street, and Chinatown. (Optional: Bay Cruise Admission Not included: USD34.00 per person)

### 4 舊金山 → 原居地

#### SAN FRANCISCO → HOMETOWN

是日自行搭酒店免費接駁車前往機場 · 後航機返回原居地。

Transfer to San Francisco Airport by hotel free shuttle on own for homeward flight return to your home town.

#### 備註 Remarks:

- ❖ 以上價格均以美元計算並於有效至 2021 年 3 月 31 日有效。  
Above prices are in US Dollars and are valid till March 31, 2021.
- ❖ 團費已包括酒店住宿,觀光,接送。所有事項及細則皆以行程為準。  
Tour includes hotel, tour, and transportation. All specifications, please refer to itinerary.
- ❖ 以上行程不包括國內外機票、餐費、導遊小費 \$10.00(以每天每位計算)。  
Tour excludes int'l & domestic air tickets, meals, tips USD \$10.00 (per person per day).
- ❖ 小孩(2-9 歲) 參團費用與成人同價, 嬰兒費用以每日 USD25 計算  
Tour Fare for Child fare (2-9yrs old) is the same as the adult, however, infant will be charged at USD25.00 per day
- ❖ 由於出發日期不同,行程前後順序會有調整,最終行程以本公司的確認單為準。  
Due to different departure date, sequence of the itinerary might be adjusted, please refer the confirmation we issue as final itinerary.
- ❖ 有關旅遊細則及責任問題請詳閱本公司章程。  
For Terms & Conditions, please refer to Charming Holidays Brochures.  
本公司保留更改行程及價錢之最終權利,而不作另行通知。  
We reserve the rights to change the sequence of the itinerary & prices without prior notice.